

Protokoll

Fört vid distriktsstyrelsemöte på Stiftsgården i Rättvik, den 22 september 2013

Närvarande:

Ordförande Harald Götlind, Victor Månsson, Therése Ehn, Elias Engvall, Johanna Karlsson, Jesper Tillgren och adjungerad medlemsinspiratör Jimmie Leimola.

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande Harald Götlind öppnar mötet.

§ 2. Val av justerare

Johanna Karlsson och Elias Engvall väljs till justerare.

§ 3. Val av adjungerade

Sedan tidigare adjungerad medlemsinspiratör, Jimmie Leimola är närvarande.

§ 4. Kallelsens godkännande

Kallelsen godkänns.

§ 5. Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor anmäls.

§ 6. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs enligt förslag.

§ 7. Föregående mötesprotokoll

Vi har två ojusterade mötesprotokoll. Båda bordläggs till nästakommande möten.

§ 8. STUM

Styrelseledamöterna ska prata med sina lokalavdelningar angående hur vi ska betala STUM. Ett förslag finns på en kompromiss mellan hur dessa ska kunna åka som lokalavdelning och ändå göra arbete för distriktsstyrelsen.

§ 9. JUM

En JUM grupp är satt och de kommer att ha sitt första möte under MIM 5-6 oktober.

§ 10. DÅM

Ett utskick till lokalavdelningarna om intresse att anordna DÅM ska skickas ut senast 1 oktober. Vi har börjat arbeta med handlingarna och sätter en deadline på när material för redan genomförda arrangemang till verksamhetsberättelse och verksamhetsplan till 1 november.

§ 11. Policy rörande mobbning och trakasserier

Vi tar upp ärendet och beslutar att det inte ska skrivas en proposition i frågan till DÅM 2014. Vi ska istället skriva en policy med grund i idéforumet som tas upp till beslut i distriktsstyrelsen. Detta presenteras sedan på DÅM 2015

§ 12. Arbetsordning vid förtroendeval

Vi ska skriva en arbetsordning vid förtroendeval som ska vara klar senast 1 december. Styrelsen beslutar att uppdra åt sekreterare och ordförande att skriva denna arbetsordning.

§ 13. Budget 2014

Styrelsen har under helgen arbetat fram ett utkast till budget för 2014. Detta utkast ska skickas ut till närmast berörda parter. Synpunkter på hur den ska ändras ska vara framlagda senast 1 november.

§ 14. UngVuxen14

Vi beslutar att vi vill ge 10 000 kr i vårt budgetutkast till Ungvuxen14. Till kontaktperson i planeringsgruppen för UngVuxen14 från Västerås distrikt väljer vi Jimmie Leimola. Styrelsen beslutar att vi kan ta vår del i en möjlig ekonomisk förlust enligt planeringsgruppens förslag.

Vi ajournerar mötet kl. 09.29.34

Vi återupptar mötet kl. 09.56.28

§ 15. Fighting the darkness

Vi i distriktsstyrelsen vill få insyn i arrangemanget. Vi beslutar att uppdra åt områdesansvarig att skicka ett mail till Mora angående Fighting the darkness senast 1 december.

§ 16. Rikshelg

Förbundet anordnar en rikshelg den 18-20 oktober på Sigtuna folkhögskola som vi alla i distriktsstyrelsen ska försöka vara med på.

§ 17. Uppdraget

Distriktsstyrelsen uppdrar åt Elin Enochsson att prata med Lisa Fröberg på stiftet angående ett samarbete med uppdraget.

§18. Januariyran

Vår lokalavdelning i Lindesberg anordnar en januariyra den 25 januari 2014. Vi i distriktsstyrelsen vill på något sätt vara där. Vi uppdrar åt Johanna att försöka hålla en kontakt med Lindesberg.

§19. Hemsidan

Vi måste komma igång med vår hemsida. Distriktsstyrelsen beslutar att sätta en deadline på texteran till hemsidan till den 1 oktober. Vi sätter även deadline på när hemsidan ska vara uppe till den 24 oktober.

§20. Styrelsepaketet

Vi måste prata med Elin angående vad hon säger om vårt material till styrelsepaketet. Vi måste även prata med förbundskansliet om de profilprodukter vi vill ha. En deadline för när dessa ska var ordföranden tillhanda är den 23 september 2013 kl.12.00. Deadline för när texterna till styrelsepaketet ska vara färdigt blir satt till 1 december.

§21. Extra årsmöte

Distriktsstyrelsen uppdrar åt ordförande och medlemsinspiratör att hålla koll på hur de andra distrikten tänker angående Extra årsmöte. Distriktsstyrelsen bordlägger ett eget beslut om ställningstagande.

§22. Styrelseutbildning

Vi har fått förfrågningar om folk som vill ha ett samarbete med oss angående styrelseutbildning. Det är något vi också vill göra. Vi uppdrar åt medlemsinspiratör Jimmie Leimola att ta kontakt med Strängnäs som har prata med oss. Vi ska prata mer med de olika distrikten under rikshelgen.

§23. Post

Vi har inte fått någon post.

§24. Rapport

Medlemsinspiratör Jimmie Leimola berättar om hur läget ligger med lokalavdelningar i distriktet. Ordförande Harald Götlind berättar om att det kommer att vara ett stiftsgårdsstyrelsemöte den 2 oktober. Vi pratar även lite grann om samarbetsavtalet med stiftet.

§25. Övriga frågor

Inga övriga frågor har blivit anmälda.

§26. Nästkommande möte

Nästa möte blir den 20 oktober ca kl. 14.30 under rikshelgen

§27. Ordet fritt

Medlemsinspiratör Jimmie Leimola berättar om sina planer om att anordna en medlemsvärvartävling för våra lokalavdelningar. Om vi har idéer på hur detta kan göras eller vad priset kan vara så ska vi berätta dem för Jimmie innan den 7 oktober.

Vi diskuterar även om styrelseutbildningen även ska riktas mot kontaktpersoner och inte bara styrelser.

§28. Mötets avslutande

Ordförande Harald Götlind avslutar mötet kl. 11.09.37


Harald Götlind, Ordförande


Therése Ehn, Sekreterare


Johanna Karlsson, Justerare


Elias Engvall, Justerare